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内容概要

《高等学校商务英语系列教材》是一套针对高校经贸英语专业的学生及具有相应英语水平的商务工作
者与英语爱好者而编写的基础课系列教材。
《商务英语听说教程》是该系列教材之一，本书为第3册，共12个单元，每单元为学生提供了内容丰富
的听说材料，并配有相应的录音磁带。
    本书选材新颖，趣味性强，情景逼真，文体各异，语言地道，练习形式生动多样，既有利于学生打
下扎实的英语基础，又有助于他们学习经贸专业英语，为今后从事各种商务活动奠定良好的基础。
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书籍目录

Unit 1 What Is Globalization?Unit 2 We're a True Multinational CorporationUnit 3 Have You Heard of Our
Company?Unit 4 I'm Going to Explain the Structure of the DepartmentUnit 5 Planning,Necessary and
Wworthwhile Unit 6 Overpayment Stops People from Moving onUnit 7 What Else Do You Care In Business?Unit
8 In Business World You Always Have CompetitorsUnit 9 Money's Electronic FutureUnit 10 Diversified
Investment PortfolioUnit 11 We'd Like to Have the Insurance Covered by YouUnit 12 Do You Think People on
the Web Tend to Order More?
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